



UNITED NATIONS



WE BELIEVE

IIMSAM WORKS

With Concrete Deeds!

منظمة امسام  
عمل جاد من أجل الإنسانية

¡IIMSAM TRABAJA CON  
HECHOS CONCRETOS!

IN SUPPORT OF THE UNITED NATIONS SYSTEM & THE SUSTAINABLE DEVELOPMENT GOALS 2015-2030

## IIMSAM-NEWS-BULLETIN #0020475-RELEASED - Friday-29-March - 2024 NY-EST.



IIMSAM's Goodwill Ambassador in Mali, Ms. Mariam Kyria Bagayoko (*file-featured picture on the left with*) IIMSAM SG Remigio Maradona, is working with concrete deeds. (Pictures below) Show Ms. The Goodwill Ambassador Ms. Kiria, on behalf of IIMSAM, in a precarious place where the inhabitants live among the cattle and other items in extremely impoverished areas called Niamanan Grabal. She distributes imperative food items to children" *inter alias*".



**French translation:** L'ambassadrice de bonne volonté de l'IIMSAM au Mali, Mme Mariam Kyria Bagayoko (photo de gauche avec) Remigio Maradona, SG de l'IIMSAM, travaille avec des actes concrets. (L'ambassadrice de bonne volonté Mme Kiria, au nom de l'IIMSAM, dans un endroit précaire où les habitants vivent parmi le bétail et d'autres objets dans des zones extrêmement pauvres appelées Niamanan Grabal. Elle distribue des produits alimentaires impératifs aux enfants" *inter alias*".



